

Title (en)

Blank for a round box.

Title (de)

Als Runddose ausgebildete Faltschachtel.

Title (fr)

Flan pour boîte ronde.

Publication

EP 0241026 A2 19871014 (DE)

Application

EP 87105239 A 19870409

Priority

DE 8609970 U 19860411

Abstract (en)

The box, which is formed by folding from a one-part blank, consists essentially of the body walls (2) which are connected to the walls (3, 4) via groovings, and has a flap (5) provided with cutouts, a tear-off strip (9) extending at right angles to the flap, horizontally arranged rosette closure surfaces (6), surfaces (7) extending via bending lines as connection gussets, and bow-shaped groovings (8) arranged at the top and bottom edges, and the necessary cutouts (10) arranged for folding in the closures. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine durch Faltung aus einem einteiligen Zuschnitt zu bildende Faltschachtel, die im wesentlichen aus den Körperwänden (2) über Rillungen mit den Wänden (3, 4), einen mit Ausstanzung versehenen Kleber (5), einen rechtwinkelig zum Kleber verlaufenden Aufreissstreifen (9) horizontal angeordnete Rosettenverschlussflächen (6) als Verbindungswickel über Knicklinien verlaufende Flächen (7) sowie an der Ober- und Unterkante angeordnete bogenförmig ausgebildete Rillungen (8) sowie für das Einfalten der Verschlüsse notwendig angeordnete Ausstanzungen (10) aufweist.

IPC 1-7

B65D 3/20; B65D 5/54

IPC 8 full level

B65D 3/20 (2006.01); **B65D 5/02** (2006.01); **B65D 5/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/0209 (2013.01)

Cited by

US5332150A; EP0825125A1; US6138899A; US6068154A; US6176070B1; US11130609B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0241026 A2 19871014; EP 0241026 A3 19881012; EP 0241026 B1 19910515; AT E63513 T1 19910615; DE 3770038 D1 19910620;
DE 8609970 U1 19860605

DOCDB simple family (application)

EP 87105239 A 19870409; AT 87105239 T 19870409; DE 3770038 T 19870409; DE 8609970 U 19860411